
De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Vanuit berichten van onze inwoners en uit eigen waarneming constateert de fractie van de VLP dat er 
aan onderhoud aan het openbaar gebied nog wel wat te doen valt.

Zo fietsten we afgelopen weekend over het straatgedeelte van het laatste stuk van de Edisonstraat 
naar de Zwaanhoefstraat waar gewoon fietsen lastig is gezien de vele oneffenheden in het 
straatwerk. Onderhoud is volgens de fractie van de VLP hier dan ook nodig.

Verder valt op dat het trottoir in de Röntgenstraat – hoek Galvanistraat dermate slecht is, dat uitstel 
van onderhoud niet langer verantwoord lijkt. Met de herfst en het vallen van het blad volgende maand 
in aantocht, en mede gelet met het vroeger donker worden, kan dit met name voor oudere mensen in 
deze wijk met lopen problemen geven.

Tevens is er al weken geleden een waarschuwingsbord op het trottoir in de Röntgenstraat door een 
medewerker van de gemeente Roosendaal geplaatst, zonder dat er sindsdien ook maar enige 
werkzaamheden lijken te hebben plaatsgevonden.

Hierover hebben wij de volgende vragen aan het college;

Vraag 1

Is het college op de hoogte van de staat van onderhoud aan de Edison- en Röntgenstraat?

Vraag 2

In de beheerkalender 2017-2022 stond verharding wegvak b aan de Edisonstraat gepland in 2022. In 
de beheerkalender 2019-2023 komen we de Edisonstraat niet meer tegen. Wanneer staat onderhoud 
aan de Edisonstraat nu gepland?

Vraag 3

Is de planning van de projecten uit de beheerkalender 2019-2013 welke in januari 2019 door de Raad 
is vastgesteld nog actueel? Zo nee, wanneer kan de Raad een aangepaste projectenplanning 
tegemoetzien?

Vraag 4

Is het college het ermee eens dat onderhoud aan het trottoir hoek Röntgenstraat -Galvanistraat op 
korte termijn dient plaats te vinden? Zo ja, wanneer gaat onderhoud plaatsvinden, en zo nee waarom 
niet?

Vraag 5

Onlangs is (in aanwezigheid van een aantal raadsleden) geconstateerd dat de fietspaden in 
Roosendaal zelf er in zijn algemeenheid redelijk bijliggen, behoudens een aantal bij u bekende 
uitzonderingen.

Wanneer neemt u deze bij u bekende uitzonderingen ter hand?



Vraag 6

Tijdens het inspectierondje is (nog) geen kennisgenomen van de staat van onderhoud van fietspaden 
in de dorpen en de buitengebieden. Wat de VLP constateert is dat ook daar nog een aantal 
verbeterpunten zijn. Neem bijvoorbeeld het fietspad tussen Wouw en Wouwse Plantage vice versa en 
in Wouwse Plantage zelf. Dit pad bestaat uit betonplaten waarbij op sommige plaatsen op de naden 
gevaarlijke opstaande randen zijn ontstaan. Ook het fietspad langs de Vroenhoutseweg (Roosendaal-
Kruisland vice versa) bevat heel veel ongelijkheden. Daar waar het fietspad overgaat in Steenbergs 
grondgebied zien we een hele andere (hogere) kwaliteit. 

Zijn deze hierboven genoemde problemen ook bij u bekend en zo ja, wat gaat u daaraan doen en 
wanneer?

Vraag 7

Daarnaast ontvangen we nog steeds regelmatig berichten en foto’s van inwoners over het groen 
(onkruid) in wijken en dorpen. We vragen ons af of bijgevoegde foto’s voldoen aan het gestelde 
kwaliteitsniveau (CROW-normen) dat is vastgesteld door de Raad. 

Ieder jaar in de maanden van ongeveer mei tot en met september zie we dat heel de gemeente 
overwoekerd wordt met onkruid en dat de gemeente het aantal klachtenmeldingen gewoon niet 
aankan.

7a.

Op welk kwaliteitsniveau onderhoud kunnen wij deze getoonde foto’s vaststellen en passen deze 
binnen het Niveau C wat door de Raad is vastgesteld? Gaarne een toelichting.

7b.

Is er voldoende piekcapaciteit beschikbaar voor bestrijding van onkruid binnen de gemeente 
Roosendaal in de maanden mei t/m september en is hier misschien op in te spelen met flexibele 
inhuur op dit onderdeel? Gaarne een toelichting hierop.

Namens de fractie van de VLP,

Wilbert Brouwers



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Het college is op de hoogte van de staat van onderhoud aan de Edison -en Röntgenstraat.

2. Het onderhoud aan de Edisonstraat staat nog steeds gepland in 2022.

3. De investeringen/kredieten en kapitaallasten vanaf 2022 worden meegenomen in de actualisatie 
van het IP 2021-2025 bij de begroting 2021 en de nieuwe meerjarenbegroting 2021-2024 (incl. de 
actualisatie van de reserves en voorzieningen). Daarbij wordt ook de actualisatie van de projecten 
meegestuurd. De actualiseerde beheerkalender 2020-2024 is in april 2020 door het college 
vastgesteld. In week 37 heeft de raad de geactualiseerde beheerkalender ontvangen.

4. De staat van het trottoir bij het kruispunt is bekend. Deze staat ook in de planning voor direct klein 
onderhoud en wordt op korte termijn uitgevoerd.

5. Bijna alle fietspaden in tegelverharding staan ingepland om omgevormd te worden naar 
asfaltverharding.

·    2021 fietspad Strausslaan Oostzijde en Vroenhoutseweg

·    2022 fietspaden, Flintpad en Lavapad

·    2023 fietspad Spoorstraat

·    2024 fietspaden Willem Dreesweg, Molensingel, Bergrand

·    2025 fietspaden Bulkenaarsepad, Tiendpad en Plantagebaan

·    2026 conceptplanning Champetterberg

6. Deze problemen zijn ook bekend. Beiden fietspaden zijn al ingepland. Zo staat de 
Vroenhoutseweg in 2021 gepland en de Plantagebaan in 2025.

7.

a. Foto 1 voldoet aan het vastgestelde kwaliteitsniveau B, foto 2 voldoet niet aan het   
vastgestelde kwaliteitsniveau en foto 3 valt niet te beoordelen. Dit omdat in beeldbestekken 
een minimaal niveau behaald dient te worden per 100 m2. Zo mag per 100 vierkante meter 
30% van de voegen bedekt zijn met onkruid, waarvan deze 30% met een 20-tal onkruid hoger 
of gelijk zijn dan 20cm.

Foto 2 voldoet niet aan beeld, omdat er bij de onkruidbestrijdingsrondes een wagen op de 
parkeerplaats heeft gestaan, of een wagen naast dat parkeervak. Dit onkruid dient verwijderd 
te worden door middel van borstelen of bosmaaien. De kans op schade door wegspringende 
steentjes en takjes is aanzienlijk. Zoals bekend bij de VLP wordt er steeds vaker gekozen om 
een tijdelijk verkeersverbod in te stellen, waardoor de vakken goed gereinigd kunnen worden.

b. De gemeente heeft een overeenkomst op de markt gezet waar op beeldkwaliteit onderhoud 
uitgevoerd dient te worden op beeldkwaliteit B. Het nadeel van de maanden mei tot en met 
september is de temperatuur en hoeveelheid neerslag. Onkruid dat verwijderd is, kan in die 
periode binnen een week weer 20 - 40 cm hoog worden. In het verleden werd er preventief 
gespoten met gif. Dat is wettelijk niet langer toegestaan. Tegenwoordig wordt er correctief 
behandeld. Trottoirs waar veel onkruid staat, worden niet, of nauwelijks gebruikt en geven de 
indicatie dat we op die plek grijs voor groen zouden kunnen gaan ombouwen. In de toekomst 
zullen daardoor die trottoirs verdwijnen. Een ander punt is dat door de parkeerdruk, 
parkeervakken continue bezet zijn. Hierdoor kan onkruidbestrijding langs de trottoirbanden 
niet worden uitgevoerd.

In de dorpen ligt natuursteen met brede voegen. Dat is een voedingsbodem voor onkruid. 
Deze zijn lastig te bestrijden. Ook kan daar niet iedere onkruidbestrijdingsmethode gebruikt 
worden. De bloemrijke bermen voor de bijen, een must voor de dieren, maar het zaad wat de 
bermen produceert, komt weer tussen de bestrating en gaat daar groeien. De eerste 10 cm 
rondom een perceel is voor de eigenaar. Hiervoor is gekozen, omdat we geen schade aan 
derden willen veroorzaken (beschadigde schutting/stenen, conifeer die vlam vat). De meeste 



bewoners van Roosendaal houden zich hieraan. Een aantal bewoners niet. Als kleine 
onkruidhaarden blijven staan, ontstaat er weer snel meer onkruid. We willen een beroep op 
jullie doen, om met bewoners de dialoog aan te gaan met betrekking tot onkruid. Onkruid is 
niet een probleem voor de gemeente Roosendaal, maar voor geheel Nederland. Door de 
veranderde wetgeving met betrekking tot bestrijdingsmiddelen, het bijenconvenant en 
dergelijke kan een gemeente het simpelweg niet “grijs” houden. We hebben hiermee te 
dealen. Wij als gemeente kunnen het niet alleen en hebben de inzet van bewoners nodig.

Vergeet niet dat onze contractpartners, wijkteams en vrijwilligers iedere dag paraat staan om 
de wijken netjes te houden. Flexibele inhuur is altijd mogelijk, maar de "onkruidperikelen" 
dienen we met z’n allen aan te pakken.

 

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Wethouder I.M. (Inge) Raaijmakers MSc. RC


